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I am Ralf Frehse,
a born horse lover, licensed Bent Branderup® trainer and owner of Barock Flair. 
In my interview with Celina Skogan, I reveal to you to what extent a rider's seat can be limited or further developed by a saddle/pad.
We discuss everything around the fit of saddles for horse & rider, how pain can be caused and prevented while riding and I tell you our most
important learnings regarding saddle fits. 
My knowledge comes from practice, using the products and my involvement in the development of the Bent Branderup® Pads & Saddles.
These allow a fine dialogue through mutual exchange of horse & rider, through individual adaptation to the horse's back and the rider's
anatomy. Optimally adapted, the training of a balanced seat and precise seat aids is made possible. 
The pads & saddles originate from the Bent Branderup® Products - a product line specially designed by Bent Branderup with the pursuit of
best quality & proven tradition for demanding leisure riders. For seven years now we have been the exclusive representatives of Bent
Branderup® Products. Starting with one saddle and one girth, the product line has grown considerably and is represented by over 50 sales
partners in more than 20 countries worldwide.
The Bent Branderup® Products are a perfect addition to our Barock Flair range. As a specialized dealer for horsemanship accessories, now 10
years old, we have the motto: We connect man & horse. 
At our shop you will only find products that are an integral part of our everyday life and fit our motto. The best quality, which promises
longevity and thus sustainability, is just as important to us as the user-friendliness of our products - for man & horse. 
Visit us in our webshop and learn more about the background & functions of our horsemanship products, we are happy to advise you
individually in personal contact. 
We are looking forward to meeting you!
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When can a horse be ridden?
Wann ist dein Pferd besattelbar

Ich bin Ralf Frehse,
ein geborener Pferdenarr, lizenzierter Bent Branderup® Trainer und Inhaber von Barock Flair. 
In meinem Interview am Donnerstag mit Celina Skogan verrate ich Dir, inwieweit ein Reitersitz durch einen Sattel/ein Pad eingeschränkt oder
weiterentwickelt werden kann. Wir besprechen alles rundum die Passform von Sätteln für Pferd & Reiter, wie Schmerzen beim Reiten
entstehen und verhindert werden können und ich verrate Dir unsere wichtigsten Learnings in Bezug auf Sattelpassformen. Mein Wissen
kommt aus der Praxis, dem Anwenden der Produkte und meinem Mitwirken in der Entwicklung der Bent Branderup® Pads & Sättel. Diese
erlauben einen feinen Dialog durch beidseitigen Austausch von Pferd & Reiter, durch individuelles Anpassen an den Pferderücken und die
Anatomie des Reiters. Optimal angepasst wird die Schulung eines balancierten Sitzes und präziser Sitzhilfen ermöglicht. Die Pads & Sättel
entstammen den Bent Branderup® Products - eine eigens von Bent Branderup entworfene Produktlinie mit dem Streben nach bester
Qualität & bewährter Tradition für anspruchsvolle Freizeitreiter. Seit mittlerweile sieben Jahren dürfen wir exklusiv die Bent Branderup®
Products vertreten. Begonnen seinerzeit mit einem Sattel und einem Gurt, ist die Produktlinie mittlerweile deutlich umfangreicher geworden
und wird durch über 50 Sales Partner weltweit in mehr als 20 Ländern vertreten. Die Bent Branderup® Products sind eine perfekte
Ergänzung unseres Barock Flair Sortiments. Wir haben als mittlerweile 10 Jahre alter Fachhandel für Reitkunstzubehör das Motto: Wir
verbinden Mensch & Pferd. Bei uns findest Du ausschließlich Produkte, die fester Bestandteil unseres Alltags sind und zu unserem Motto
passen. Dabei ist uns die beste Qualität, die Langlebigkeit und somit auch Nachhaltigkeit verspricht, ebenso wichtig wie die
Nutzerfreundlichkeit unserer Produkte – für Mensch & Pferd. Besuch uns doch mal in unserem Webshop und erfahre mehr über die
Hintergründe & Funktionen unserer Reitkunstartikel, gern beraten wir Dich individuell im persönlichen Kontakt. 
Wir freuen uns auf Dich!


